
Z RAZGOVOROV O LJUBLJANSKEM PROMETU

Vsi soustvarjamo gnečo
Ze tako hude prometne ko-

nice v Ljubljani dobijo v času
turistične sezone najhujšo
možno obliko, izraz »promet-
ni infarkt« s katerim ilustrira-
mo te razmere pa se je že po-
vsem udomačil. Naj bodo pro-
metne zmede še tako hude, bi
ne obupavali, če ne bi na ce-
stah (in tudi v centru mesta)
umiralo toliko ljudi.

To so bile le nekatere ugoto-
vitve, ki smo jih zabeležili na
nedavnem sestanku o pro-
metni problematiki v naši ob-
čini in ki so se ga udeležili vsi
tisti, ki imajo s prometom kar-
koli opraviti.

Odsotna sta bila le pred-
stavnika Cestnega podjetja
Ljubljana in SIS za ceste
Ljubljana.

Neusklajenost delovanja
prometne signalizacije, oz-
načb na cestiščih, začasne za-
pore in dela na cesti, poško-
dovana vozišča in, ne nazad-
nje, nevzgojenost udeležen-

cev v prometu, vse to so čini-
telji, ki na že tako močan
ogenj dolivajo olje.

Kako vsaj delno gasiti
ogenj, ki ga ne bomo še dolgo
časa povsem pogasili?

Zagotoviti bomo morali
ustreznejši prevoz z mestnim
prometom, javljajo pa se celo
predlogi za akcijo, naj bi
mestni avtobusi za preizkus
vozili nekaj dni zastonj.

Gradnja mestnih obvoznic
je nujna, saj se na enakih cest-
nih površinah, ki so vse slab-
še, vozi iz leta v leto več vozil.
In ker gre v liter le liter, se
prometni tokovi vse pogoste-
je zlivajo čez rob.

Dostavo za številne trgovi-
ne in blagovnice v centru je
treba organizirati v času od 4.
do 6. ure zjutraj, kar bi bistve-
no pregnalo pločevino s ploč-
nikov in drugih površin za
pešce.

In ravno pešci (med njimi
posebno otroci) so v promet-

nih nesrečah tisti, ki utrpijo
najtežje posledice. Ob tem pa
se sprašujemo, ali je otrok
lahko kriv za prometno ne-
srečo?

Otrok ali vsi tisti, ki naj bi
ga vzgojili za primerno obna-
šanje na cesti?

Če gledamo iz tega zornega
kota, so prizadevanja milični-
kov na tem področju še pose-
bej vredna vse pohvale. Vztra-
jali so in še vztrajajo, da bi ob
vsaki šoli, za vsak okoliš, po-
skrbeli in strokovno poiskali,
najvarnejše (včasih morda ne-
koliko daljše) poti, po katerih
naj bi hodili otroci v šolo.

Pričakujemo, da bodo na
tem področju še veliko storile
tudi krajevne skupnosti, tudi
narodna zaščita, ne nazadnje
tudi člani svetov za preventi-
vo in vzgojo v cestnem pro-
metu, ki so na področju vzgo-
je otrok storili že skoraj vse,
kar je bilo v mejah niihovih
možnosti. Toni Perić


